
Rada Miejska w Nowym Dworze Gdańskim 

 

Protokół nr XXXI z Sesji w dniu 26 stycznia 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 26 stycznia 2021roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:55 tego samego 

dnia. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bieliński 

2. Henryk Brzozowski 

3. Beata Gołębiowska 

4. Zbigniew Koćko 

5. Wojciech Krawczyk 

6. Marian Laskowski 

7. Ryszard Łabędzki 

8. Wioletta Przyborowska 

9. Krystyna Rudzińska 

10. Tomasz Sieklucki 

11. Dorota Sobocińska 

12. Witold Staszewski 

13. Krystyna Tokarska 

14. Radosław Wójcik 

15. Paweł Zawiliński 

 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

 

Sekretarz Obrad został Wiceprzewodniczący Rady Z.Koćko. 

 

 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Wprowadzenie przedstawił Burmistrz J.Michalski 

Wyjaśnienie szczegółowe R.Kubacki – dostaliśmy uwagi, co do wzoru deklaracji - podjęliśmy 

działania wyprzedzające - złożonych jest około 1500 deklaracji. W zakresie samej uchwały 

doprecyzowujemy zapis dotyczący terminu składania deklaracji. W trakcie składania dokumentów 

stwierdziliśmy, że chyba za dużo informacji wymagamy - oświadczenie w zakresie zamieszkiwania 

i dotyczące zużycia prądu. Od 18 stycznia br. jesteśmy w posiadaniu aktualnej informacji w 

zakresie zużycia wody w ubiegłym roku z CWŻ i SZOP. W samej deklaracji zmiany: usuwamy 

informację dotyczącą zapisów w zakresie zmiany deklaracji. Pojawiły się uwagi organów 

nadzorczych w zakresie nieruchomości niezamieszkałych- ilość pojemników. 

 

Radny Z.Koćko - czy pobiera się jeszcze jakieś oświadczenia dodatkowe do deklaracji? Czy i po 

jakim okresie mogę złożyć korektę deklaracji. 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki – zapisy uchwały nie przewidują zmiany zużycia w trakcie roku – 

wyjątkiem jest zmiana właściciela nieruchomości. Dodatkowych deklaracji nie zbieramy – chyba że 



chodzi o oświadczenie w przypadku, gdy latem było duże większe zużycie wody, a nie było 

podlicznika. 

Dyskusja na temat zakładania podliczników, legalizacji liczników, akcji informacyjnej na terenie 

gminy 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech 

Krawczyk, Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, 

Tomasz Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, 

Paweł Zawiliński 

Uchwała nr 255/XXXI/2021 

 

4. Projekt uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Burmistrz J.Michalski  - celem ubiegania się o 

dofinansowania w programie czyste powietrze jest dostarczenie zaświadczenia o dochodach, a 

najlepsza wiedzę w tym zakresie maja MGOPS-y - stąd ten projekt uchwały, żeby dać taką 

możliwość bez angażowania Burmistrza. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Dworze Gdańskim.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Bieliński, Henryk Brzozowski, Beata Gołębiowska, Zbigniew Koćko, Wojciech Krawczyk, 

Marian Laskowski, Ryszard Łabędzki, Wioletta Przyborowska, Krystyna Rudzińska, Tomasz 

Sieklucki, Dorota Sobocińska, Witold Staszewski, Krystyna Tokarska, Radosław Wójcik, Paweł 

Zawiliński 

Uchwała nr XXXI/256/2021 

5. Sprawy różne. 

 

Radny Z.Koćko - jak długo się czeka na decyzję o warunkach zabudowy? 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki -nie musimy wydawać decyzji, bo mamy plan zagospodarowania 

przestrzennego obejmujący teren całej gminy, ale na wypis i wyrys czeka się około tygodnia, nawet 

z uwagi na pracę hybrydową.  

 

Radny M.Laskowski - 15 marca mija termin płatności podatku – jak będzie wyglądać rozniesienie 

nakazów płatniczych? W Kmiecinie jest to około 400 sztuk - boję się tego. Trzeba wejść do 

każdego domu, dać do podpisu - czy w tym trudnym okresie nie dałoby się wysłać poczta?  

W ostatnim czasie byłem na pogrzebie - jest już bardzo mało miejsc - czy zdążymy z nowym 

cmentarzem.  

 



Burmistrz J.Michalski - zastanawiamy się nad tematem - ale nie ma jeszcze ostatecznej decyzji, co 

do przekazywania decyzji podatkowych.  

Jeśli chodzi o cmentarz - to możemy być względnie spokojni - przetarg na 1 etap - pozwalający na 

eksploatacje rozstrzygnie się 2 lutego. Zakres prac nie jest skomplikowany, nie widzę przeszkód w 

realizacji i bez przeszkód przygotujemy nową lokalizację cmentarza.  

Przy okazji chciałbym, żeby tych pochowków było jak najmniej i żebyśmy nie musieli od razu 

przechodzić na nowy cmentarz, który jest po drugiej stronie torów. 

 

Radny Z.Koćko - dlaczego przedsiębiorca czeka 3 miesiące na decyzje- chodzi o recykling? 

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki - nie kojarzę sobie takiego wniosku - czy wpłynął on oficjalnie? 

Musimy sprawdzić czy oficjalny wniosek wpłynął.  

 

Radny P. Zawiliński - zima - jak ocenia się działalność firm działających w tym zakresie? 

 

Burmistrz J.Michalski- oceniamy jako nie satysfakcjonujący - jakość mieszanki i częstotliwość - w 

porównaniu z innymi miastami np. Elbląg - nie jest zadowalający. Zadanie to zostało przekazane w 

drodze przetargu - możemy mieć zastrzeżenia, ale jest umowa, gdzie jest napisane, co możemy 

oczekiwać po firmie? Oczywiście gmina nie utrzymuje wszystkich dróg, nie odśnieża ich, 

zwłaszcza na terenach wiejskich, dlatego zachęcamy społeczność wiejską, żeby w funduszu 

soleckim zabezpieczyć środki na odśnieżanie. I nie chodzi o oszczędzanie, ale o skuteczność - 

reakcja jest szybsza, jeżeli sołectwa mogą to zrobić szybciej, a nie czekać na przyjazd firmy.  

 

Zastępca Burmistrza R.Kubacki- mamy 98 km dróg publicznych i tyle samo dróg wewnętrznych. 

Nie jesteśmy zadowoleni, nie takie były nasze oczekiwania, ż to my musimy pokazywać miejsca, 

gdzie należy odśnieżyć. Tam, gdzie nie było środków w funduszu soleckim wysyłaliśmy firmę. 

nasze uwagi zostały przekazane do PRSP.  

 

 

Radna W.Przyborowska- jak wygląda sytuacja w oświacie-jak szkoły są przygotowane, jak z 

frekwencją po powrocie dzieci do szkół? 

 

Burmistrz J.Michalski- szkoły były przygotowane, frekwencja jest dobra, oby było tak dalej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz Obrad       Przewodniczący Rady Miejskiej   

Zbigniew Koćko             Wojciech Krawczyk 

 

 
Przygotował(a): Anna Żurawska-Fiałek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


